
ОТЗЫВ СТАТЬИ

Отзыв из печати статьи «Психофизиологические критерии специальной работоспособности высококвалифицированных боксёров», опубликованной в журнале «Вестник КРСУ» 2018 г. Том 18. № 5. Автор Тотосов Бообек Казакбаевич. URL: <http://vestnik.krsu.edu.kg/archive/2/40>. URL: https://www.elibrary.ru/download/elibrary_35332865_98633248.pdf

Изъятие (ретракция) публикации обусловлено выявлением ранее опубликованной авторами Близняк А.А. и Малука М.В. аналогичной публикации под названием «Психофизиологические критерии специальной работоспособности высококвалифицированных боксёров» в научном журнале «Учёные записки университета имени П.Ф. Лесгафта» в №11 (141) за 2016 г.

RETRACTION

Review of the article “Psychophysiological criteria of special performance of highly qualified boxers” published in the journal “ Vestnik KRSU” 2018 y. Volume 18, №5. Author Totoshov Boobek Kazakbaevich. URL: <http://vestnik.krsu.edu.kg/archive/2/40>, URL: https://www.elibrary.ru/download/elibrary_35332865_98633248.pdf

The withdrawal (retraction) of the publication is due to the identification of a similar publication previously published by the authors Bliznyuk A.A. and Maluka M.V. entitled “Psychophysiological criteria for special performance of highly qualified boxers” in the scientific journal “Scientific Notes of the P.F. Lesgaft University” in № 11 (141) for 2016 y.